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URBANISME 

Faran un pàrquing per a 400 cotxes, una 
plaça i un carrer a tocar el Parc Central 
L'Ajuntament de Girona ja té ofertes per a la concessió del servei de davant de la Farinera. 

SALVADOR GARCIA 
• Girona.— Una empresa privada construirà, 
a canvi d'una concessió per a 49 anys, un 
aparcament per a 400 vehicles, una plaça 
—amb tína part dura i una altra d'arbrada— 

i un carrer que connectarà el Parc Central 
i la plaça Poeta Marquina en el solar que 
s'estén des de les. estacions de Renfe i d'au
tobusos i la carretera de Santa Eugènia. L'en
trada al .pàrquing se situarà a davant dèl portal 

principal de la Farinera Tebddor i al costat 
del bolet el·líptic que es fa al solar de Can 
Cornellà. El tinent d'alcaldè d'Urbanisme, 
Joan Pallàs, va explicar que ahir ja s'havien 
rebut ofertes per a la concessió del servei. 

-' El ple extraordinari de l'Ajun
tament de Girona que es va fer 
dilluns al vespre va aprovar, amb 
e r suport del PSC, CiU, el PP 
i IC-EV i l'abstenció d'ERC, el 
plec de clàusules i la convocatòria 
del concurs per a la- construcció 
"i l'explotació, en règim de. con
cessió, del nou aparcament. L'al-
çalde de la ciutat, Joaquim Nadal, 
va explicar que s'ha decidit con-

' vocar el concurs després que el 
Tribunal del Preu Just ha emès 
la seva valoració sobre els im-

- mobles afectats —els coberts de 
Transports . Corcoi^, cosa que 
permet TAjuntament fer l'ocupa
ció i coihençar les obres ràpida
ment. Tot i que el preu just s'ha 
establert en 33 milions.per als 

propietaris i en 3 milions per al 
llogater, no es. descarta que els 
afectats recorrin fins al Suprem. 

Joan Pallàs va insistir a explicar 
que el. plec de clàusules imposa 
la -reserva d'espai i la instal·lació 

. de suports per a aparcar bicicletes; 
durant el ple els grup de CiU 
s'havia interessat molt per aquest 
aspecte. L'aparcament, amb for
ma de L, farà lin centenar de 
metres de llarg i 32 metres d'am
plada, a la part de la carretera 
de Santa Eugènia. 

L'actual aparcament de Mifas 
desapareixerà i quedarà afectat 
pel vial que uneix la plaça Poeta 
Marquina amb el Parc Central 
i per la nova plaça que s'estendrà 
per tota la coberta del pàrquing 

subterrani. Joan Pallàs va infor
mar que la nova plaça tindrà una . 
part dura i una part amb terra 
vegetal. La plaça tova serà a là 
zona on hi ha el quiosc, el qual; 
segons va assegurar el tinent d'al- . 
calde, es mantindrà,, aproximada- • 
ment, al seu actual emplaçament. 

- «Al menys, la -meitat de l'esta
cionament ha de permetre l'exis-. 
tència d'un espai soterrat d'uh 
gruix d'un metre de terra per sota 
la rasant del carrer, per plantar 
arbres i jardineria», estableix el • 
plec de condicions que haurà d'as
sumir l'empresa concessionària. A 
més, la façana d'elements vegetals 
de la nova plaça s'haurà de situar 
al costat de l'Estació d'Olot, aínb 
l'objectiu de no tapar la visió mo

numental de la Farinera Teixidor. 
Al costat de la terminal d'au

tobusos, hi haurà un espai de mil 
metres quadrats que servirà de 
plataforma multifuncional per a 
activitats vinculades a l'.estació, 
amb la possibilitat, inclús, de pàs-
sar-hi trànsit rodat. 

- EI termini d'execució de l'obra 
és de 18 mesos i es preveu que 
es comenci aquest any mateix. La 
concessió és per a 49 anys i l'ém-
presa guanyadora del concurs —a 
part d'assumir el cost total de 
l'obra^ haurà d'abonar a l'Ajun
tament. 36 mUions, de forma im
mediata, i pagar un cànon anual, 
que evolucionarà dèl 2% de la 
recaptació bruta, els primers anysj 
al 15%, els nou últims. 

POLÍTICA 

L'equip de govern de Bescanó contracta una pòlissa 
de YÍda per a tots els regidors i ERC hi renunda 

DAVID BRUGUÉ 
I Bescanó.— El grup municipal 
d'ERC a l'Ajuntament' de Bes
canó, a l'oposició, ha renunciat 
a una pòlissa per valor de 2,5 
milions que ha contractat l'equip 
de govern, dé CiU, i que cobreix 
la indemnització en cas d'accident 
o mort d'algun dels onze regidors 
del consistori. L'alcalde, Xavier 
Soy, va explicar, en el darrer ple, 
que la comissió de govern havia 
decidit la contractació d'aquesta 
pòlissa per a tots els regidors, 
tant de l'oposició com de l'equip 
de govern. A més, els dos delegats 
de l'alcaldia també se'n benefi

cien. ^ 
El portaveu del grup republicà, 

Jaume Bagué, va afirmar que con-' 
sidera què aquesta és una despesa 
innecessària. «No és just ni ne
cessari que el poble i els veïns 
de Bescanó hagin de pagar una 
assegurança per àls regidors», va 
dir. A més, va afirmar que els 
regidors no tenen una tasca «tan 
perillosa com perquè, sigui impres
cindible aquesta assegurança, f 
més estant en ün temps en què 
cal reduir despeses i no pas 
crear-ne de noves». El regidor re
publicà va afegir que si algun dels 
regidors considerà necessària la' 

pòlissa, la contracti de manera 
particular. 

Bagué i l'altre regidor d'ERC, 
Baldiri Torras, van renunciar a 
beneficiar-se de l'assegurança i 
van demanar, que en l'acta del 
ple hi constés la seva decisió. Així, 
finalment; l'assegurança s'ha con
tractat per als vuit.; membres de 
l'equip de govern, els dos delegats 
d'alcaldia i l'únic regidor del PSC, 
Josep Maria Masmiquel. 

D'altra'banda, l'Ajuntament va 
acordar, per unanimitat, l'apro
vació inicial de les ordenances re
guladores de guals i dè tinença 
d'animals. Bescanó no disposava 

de cap de les dues Ordenances 
i s'han agafat els models de po
blacions veïnes i se. n'han fet d'es
pecífiques per Bescanó. Soy va 
destacar l'importància de lès or
denances: «La primera servirà per 
regular, l'entrada i sortida dels 
cotxes dels aparcaments públics 
i, privats, mentre que la segona 
permetrà donar resposta, quan 
s'escaigui, a les queixes dels 
veïns». Els diferents grups mu
nicipals tenen temps, ara, de pre
sentar propostes pel que fa a qual
sevol de les dues ordenances, per 
tal de debatre-les i inclopre-les 
èn l'ordenança definitiva. . 

URBANISME 

Totes les forces de Palamós 
volen buscar una zona per a les 
instal·lacions radioelèctriques 

També cercaran més espais d'equipaments 
, , ALBERTVILAR 

H Palamós.— Totes les forces po
lítiques de l'Ajuntament de Pa
lamós tenen previst encarregar als 
serveis tècnics municipals que es
tudiïn «el lloc més idoni» del mu-
,nicipi per classificar-ho com a 
zona d'equipaments per a ins
tal·lacions radioelèctriques, siguin 
antenes o altres sistemes de trans
missió, segons una moció que han.-' 
presentat conjuntainent La nío-
ció, que es tractarà én el ple de [ 
demà a la nit, s'ha plantejat ja, 
que l'actual pla general, redactat 
fa deu anys, no preveia aquest 
servei i «atesa la seva necessitat' 
actual i amb vista al futur». 

La moció va lligada a la pp-
. lèmica que va provocar la ins
tal·lació d'una antena de la com
panyia de telefonia mòbil Airtel 
al puig del "Molí de Vent del mu
nicipi; finalment, la Comissió 
d'Urbanisme de Girona ha emès 
un informe favorable a la seva 
reinstal·lació, encara que ho con
dicionà àv.un informe favorable 

de Medi Ambient. Aquesta an
tena, instal·lada amb un permís 
verbal del regidor-d'Urbanisme, 
el popular Joan Fontanet, va ser 
desmuntada dimecres passat, des
prés d'arribar a un acord amb 
l'Ajuntament per col·locar-la més 
apartada 'dels blocs d'edificis i, 
a més, de rebaixar la seva alçada 
de 40 metres a un màxim de 30. 

En èl mateix plenari i a pro
posta del principal grup de l'o-
pósiçió, el PSC, hi ha previst apro
var la creació d'una comissió d'es
tudi del pla general amb vista a 
futures requalificacions o revi
sions del plemejament per obtenir 
sòls destinats a equipaments, i a 
zones verdes. La comissió estarà 
integrada pels regidors que for
men part "dé la comissió infor
mativa d'Urbanisme i els tècnics 
municipals. El PSC veu necessari 
crear un pla especial d'equipa
ments per adequar el previst 
creixement d'habitatges que mar
ca el pla geiieral a les necessitats 
d'infraestructura i serveis. 

POLÍTICA 

El PSC força Pàramo a retirar 
una proposta del ple de Roses 
i Pacusa de «tracte de favor» 

El punt es referia a una permuta dé terrenys 

PEPABOUIS 
• Roses.— Elgrupd'oposició del 
PSC a l'Ajüiitament de Roses va 
forçar dilluns que es deixés sobre 
la taula un punt de l'ordre del 
dia del ple, en què es proposava 
una permuta de terrenys per a 
la construcció de la caserna dels 
bombers. En nom dels regidors 
socialistes. Salvi Jacomet, va al·lu
dir a un presumpte • «tracte de 
favor» per part de l'equip de go
vern envers l'empresari Max Mar
co, propietari dels terrenys im
plicat's en l'operació. L'alcalde, el 
convergent Carles Pàramo, và ne-. 
gar taxativament les acusacions, 
però va acceptar retirar el punt 
de l'ordre del dia per «evitar sus
picàcies» i poder-ne parlar amb , 
l!oposició. «Déu nos en guard, de 
fèr. cap tracte dè favor», ya dir. 

L'equip de govern proposava 
permutar una finca municipal al 
Mas d'en Puig, que es preveia 

. destinar a la construcció del parc 
local dé bombers, pèr una. altra, 

propietat de Max Marco, situada 
al sector Quatre Camins. La per
muta, segons va^xplicar el regidor 
de CiU, Josep Alemany, es fa 
Nperquè els bombers mateix yan 
demanar que se'ls cedís un altre, 
terreny per fer-hi la caserna. 

El fet que en la proposta d'a
cord es fes constar que la primera 
finca es requalificaria per perme
tre'n un; aprofitament privat va 
fer parlar els socialistesd'un pos
sible tracte de favor. À més, el 
,PSC es va referir a unes dades 
contingudes en l'expedient, se
gons les quals els terrenys que 
reverteixen a Max Marco, un cop 
requàlificats, tenen ün valor d'uns 
32 milions de pessetes, segons els 
socialistes. El regidor Salvi Jaco
met va demanar que el tema es 
deixés sobre la taula o bé que 

' l'Ajuntament adquirís la finca on 
finalment no es farà l'equipament' 
esmentat, per, d'aquesta manera, 
no haver de renunciar a sòl des-
'tinat a equipaments. 

El ple aprova 
demanar que Ripoll 
sigui inclòs al servei 
de rodalies de Reiffe 
H Ripoll.— El ple de l'Ajunta
ment de Ripoll va aprovar dilluns' 
al vespre, per unanimitat dues mo
cions amb les quals pretén mi
llorar la mobilitat de la població 
ripollesa: una en què es demanava 
la consideració de là locahtat com. 
a zona de rodalies de la línia fèrria 
Barcelona-la Tor de Querol i ünà " 
altra sobre l'acceleració de la 
construoció de la, variant de Cas
tellfollit de là Roca a l'N-260. 
Segons el grup convergent, la qua
lificació de rodalies del tram Bar-
celona-Ripoll significaria l'incre
ment de là freqüència de trens 
i seria, segons l'alcalde del mu
nicipi, Eudald Casadesús, un pri-
iner pas per facilitar la mobilitat 
als ripoUesòs que treballen fora" 
del poble: «iSe n'hauria de parlar, 
perquè entre altres coses la dis
tància entre Barcelona i Ripoll 
no és la prevista per aquest tipus 
de servei, però la petició de l'A
juntament suposaria començar a 
moure el tema. A aquesta ini
ciativa, s'haurien d'afegir succes
sives inversions als 423 milions 
d'aqüést any fins als gairebé 3.000 
milions necessaris per renovar to
talment la línia.» " -

Casadesús a més va justificar 
la moció sobre la variant de Cas
tellfollit en el fet que també afecta 
la comarca del Ripollès, tant per 
als qui hi viuen com per als qui 
la visiten: «Com que ja tenim un 
nou govern central, és bo recor
dar-li 4üe aquesta variant és un 
tema pendent, des de fa anys. Les 
comunicacions del Ripollès amb 
la resta de comarques de Girona 
han millorat, però encara hi ha " 
el coll d'anipoUa de Castellfollit . 
de la Roca.» 

El plenari va donar llum verd 
també a la contractació mitjançant 
subhasta pública de la urbanit
zació de l'avinguda del Ripollès 
i va aprovar inicialment l'orde
nança municipal per a la gestió 
de runes i terres./J.c. • • 

El ConseU del RipoUès 
tanca el pis d'acolliment 
infantil de Sant Joan 
• Ripoll.^ El ple del Consell Co
marcal del Ripollès va aprovar 
ahir al vespre la supressió de la . 
llar d'acolliment infantil de Sant-
Joan de les Abadesses, situada 
fins ara èn un pis del municipi 
propietat de l'ens comarcal. El 
Consell ha pres aquesta, decisió 
amb la voluntat de reorientar el 
servei cap al model de famílies 
acollidores. Per això, ha constituït 
un equip tècnic format per un 
psicòleg, un assistent social i un 
educador que estudiarà, a partir 
d'ara les possibilitats de ,les fa
mílies que vulguin col·laboraran 
el projecte per determinar-ne les 
qüie són susceptibles d'acollir nens 
sense família. L'equip de govern 
també va donar compte al plenari 
de la informació pública de la 
creació del servei de recollida de 
paper, cartró i llaunes i del servei 
de teleàlarmes. / J.ç. 

Ei PSC reclama una 
unitat de diàlisi per a 
l'hospital d'Olot 
HOlot.— El diputat 'socialista 

. Daniel Terradellas ha presentat. 
una pregunta al-Parlament en la 
qual demana al, consell executiu 
quines són les seves previsions per 
dotar l'hospital Sant Jaume d'Olot 
d'una unitat de diàlisi i quin serà 
el • seu àmbit d'acció territorial. 
El PSC manté que la implantació' 
d'aquest servei permetria millorar 
substancialment la qualitat de vida 
dè tot aquell segment de la po
blació, que, de forma periòdica, 
ha de desplaçcu·-se a Girona per 
dialitzar.-se. / s A. 
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